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                    ACTA DE LA SESSIO ORDINÀRIA DEL PLE MUNICIPAL

NÚM.: 6/2022
DATA:  29 DE JUNY DE 2022
HORA INICI: 21:32 H.
HORA FINALITZACIO: 22:44 H
LLOC: AJUNTAMENT DE DELTEBRE

 ASSISTENTS:

Alcalde-President: Sr. Lluís Soler Panisello

Regidors: Sra. Lluïsa Ventura Galiano, Sr. Carlos Serra Ventura, Sr. Francisco 
Castro Casanova, Sr. Robert Bertomeu Callau, Sr. Kilian Franch Arques, Sra. 
Anna Giménez Uribe, Sra. Íngrid Santiago Casanova, Sra. Carme Franch 
Tomàs, Sr. Andreu Curto Castells, Sra. Rosa Royo Franch, Sr. Joan Alginet 
Aliau, Sra. Laura Fabra Verge, Sra. Vanessa Callau Miñarro, Sra. Neculina 
Nicoleta Autu i Sr. Aleix Ferré Ribes.

Excusats: Sr. Juan Carlos Bel Carbó

Secretari acctal.: Sr. David Torres Fabra.

Interventora acctal.: Sra. Lorena Navarro Vicente.

ORDRE DEL DIA

PART RESOLUTIVA

1R.- APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA SEGÜENT ACTA:

- ORDINÀRIA NÚM 5/2022, DE DATA 25 DE MAIG DE 2022

El Sr. Alcalde pregunta si els grups polítics tenen alguna objecció a l’acta 
esmentada, quedant aprovada per unanimitat.

2N.- DICTAMEN DE PROPOSTA D'APROVACIÓ FESTES LOCALS PER A 
L'ANY 2023.- Enunciat el contingut d’aquest punt de l’ordre del dia, i vist que el 
mateix va ser informat favorablement per unanimitat  a la Comissió Informativa de 
l’Àrea #DeltebreEficient de data 22 de juny de 2022, la Sra. Lluïsa Ventura Galiano, 
Tinenta d’Alcaldia de l’Àrea #DeltebreEficient, procedeix a la lectura en la seva part 
bastant de la proposta següent:
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“La qui subscriu, Lluïsa Ventura Galiano, com a Tinenta d’Alcaldia de 
#DeltebreEficient, en ús de les facultats que la legislació vigent li concedeix, al ple 
de la Corporació eleva la següent INFORMACIÓ:

L’article 37.2 de l’Estatut dels Treballadors indica que de les catorze festes laborals, 
dues seran locals, i per Decret de la Generalitat de Catalunya s’estableix que les 
dues festes locals seran fixades per Ordre del Departament d’Empresa i Treball, a 
proposta dels municipis respectius.

Per tot l’esmentat anteriorment, al ple de la Corporació PROPOSO adopti els 
següents acords:

1r.-  Aprovar com a Festes Locals per a l’any 2023 els dies 19 de maig i 16 d’agost.

2n.- Traslladar el present acord als Serveis Territorials a les Terres de l’Ebre del 
Departament d’Empresa i Treball per al seu coneixement i efectes oportuns.

La Corporació, no obstant això, acordarà el que estimi adient. Deltebre (Delta de 
l’Ebre), 17 de juny de 2022. Lluïsa Ventura Galiano.”

Finalitzada la lectura, per part del Sr. Alcalde se li dona la paraula al Sr. Aleix Ferré 
Ribes del grup municipal SD-CP i diu que el seu posicionament serà a favor de la 
proposta.

Intervé el Sr. Joan Alginet Aliau del grup municipal ERC-MD i diu que el seu 
posicionament serà a favor de la proposta

Intervé el Sr. Andreu Curto Castells del grup municipal d’ED-junts i diu que el seu 
posicionament serà a favor de la proposta.

Finalitzades les intervencions, el Sr. President sotmet a votació l’esmentada 
proposta quedant aprovada per unanimitat, per tant resta expedit el tràmit adient 
sent facultat el Sr. Alcalde per a dur-ho a terme i per portar a efecte el que calgui 
per a l’execució d’aquest acord.

3R.- DICTAMEN DE PROPOSTA D’ADJUDICACIÓ DE LA CONTRACTACIÓ 
ADMINISTRATIVA D'OBRES REFERENTS AL PROJECTE DE REFORÇ I 
MILLORA DEL PAVIMENT DE DIVERSOS CARRERS DE DELTEBRE, PER 
MIG DE PROCEDIMENT OBERT DE TRAMITACIÓ ORDINÀRIA LOT 1 i LOT 
4.- Enunciat el contingut d’aquest punt de l’ordre del dia, i vist que el mateix va 
ser informat favorablement per majoria absoluta  a la Comissió Informativa de 
l’Àrea #DeltebreEficient de data 22 de juny de 2022, la Sra. Lluïsa Ventura 
Galiano, Tinenta d’Alcaldia de l’Àrea #DeltebreEficient, procedeix a la lectura en 
la seva part bastant de la proposta següent:
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“La qui subscriu, Lluïsa Ventura Galiano, com a Tinenta d’Alcaldia de 
#DeltebreEficient, en ús de les facultats que la legislació vigent li concedeix, al 
ple de la Corporació eleva la següent INFORMACIÓ:

Exp. General: 2022/1525   
Assumpte: Adjudicació del contracte

ANTECEDENTS

1.- Per acord de Ple de data 13 d’abril de 2022 es va aprovar l’expedient de 
Contractació Administrativa d'obres referents al projecte de Reforç i millora 
del paviment de diversos carrers de Deltebre, amb pressupost base de 
licitació de:

BASE IVA TOTAL
TOTAL 3.256.859.47€ 683.940,49€ 3.940.799,96€

Els termini d’execució es de sis mesos.

2.- Així mateix es va aprovar el plec de clàusules administratives i el de 
prescripcions tècniques particulars que han de regir la contractació i el va 
disposar l'obertura del procediment d'adjudicació procedint a la publicació  en el 
Perfil de contractant l’anunci de licitació, per que en el termini de 26 dies naturals 
a partir de l’endemà de la publicació es presentin les proposicions que s'estimin 
pertinents. 

3.- Transcorregut el termini per presentar ofertes, la mesa de contractació es va 
reunir per a l’obertura del sobre 1, amb data 27 de maig de 2022, per l’obertura 
del sobre 1 i va acceptar totes les licitadores:
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Licitadora NIF Data d’entrada
APPLUS NORCONTROL, S.L.U. B15044357 18/05/2022
UTE AFICSA - BECSA A43017854 20/05/2022
TECNOLOGIA DE FIRMES S.A. A85058618 20/05/2022
TPF GETINSA EUROESTUDIOS, SL. B84840685 23/05/2022
ARNO INFRAESTRUCTURAS, SLU B25303611 23/05/2022

4.- En data 30 de maig de 2022, es procedeix a l'obertura del sobre 2 – proposta 
econòmica i criteris avaluables per mig de fórmules amb el següent resultat:

Lot 1 – Ferms i pavimentació amb mescla bituminosa 

Oferta econòmica  
Base IVA Total

TECNOLOGIA DE 
FIRMES S.A

3.059.276,11 
€

642.447,98 € 3.701.724,09 €

No s’ofereixen millores.

Oferta econòmica  
Base IVA Total

UTE AFICSA - BECSA 3.056.056,38 
€

641.771,84 € 3.697.828,22 €

S’ofereixen les següents millores:

Lot 1: Indiqueu SI/NO oferiu la 
millora

MILLORA 1: Cruïlla Pintor Sorolla SI
MILLORA 2: Cruïlla Sant Jaume SI
MILLORA 3: Pàrquing Carrer Ignasi NO
MILLORA 4: Carril bici Passeig Paco 
Xapero

SI

MILLORA 5: Pàrquing ajuntament SI
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MILLORA 6: 10 passos elevats ampla 10 
ml

SI

Oferta econòmica  
Base IVA Total

ARNÓ 
INFRAESTRUCTURAS, 
S.L.U.

3.035.413,75 
€

637.436,89 € 3.672.850,64 €

No s’ofereixen millores.

Lot 2 – Aixecament de tapes, embornals, bandes transversals i coixins berlinesos

Desert

Lot 3 – Pintura en senyalització horitzontal

Desert

Lot 4 - Control de qualitat

Oferta econòmica  
Base IVA Total

TPF GETINSA 
EUROESTUDIOS, SL.

45.716,30 € 9.600,42 € 55.316,72 €

No s’ofereixen millores.

Oferta econòmica  
Base IVA Total

APPLUS 
NORCONTROL, SLU

47.546,73 € 9.984,81 € 57.531,55 €

No s’ofereixen millores.
5.- La Mesa de Contractació, un cop examinades les ofertes acorda declarar 
deserta la licitació dels lots 2 i 3 del contracte de referència, al no existir cap 
oferta presentada en el procediment.
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Així mateix sol·licita informe tècnic per la valoració de les ofertes en el qual es 
Classifiqui, per ordre decreixent, les proposicions presentades en l’expedient 
de contractació i es proposi la l’adjudicació a l'òrgan de contractació i 
adjudicació.
6.- El tècnic, amb data 4 de juny de 2022 emet informe que conclou el següent 
el següent:

“Per tot l’anterior el tècnic que subscriu considera que les empreses que 
resulten més avantatjoses per a l’Ajuntament per haver obtingut la màxima 
puntuació d’acord amb els PPT i el PCAP son: 
1.- Respecte al LOT 1 FERMS I PAVIMENTS: L’empresa UTE AFICSA- 
BECSA, amb un import  de l’oferta iva inclòs de 3.697.828,22 €, i que a 
ofert les següents millores sense per a l’Ajuntament.

Millora 1: Cruïlla Pintor Sorolla 
Millora 2: Cruïlla Sant Jaume 
Millora 4: Carril Bici Passeig Paco Xapero 
Millora 5: Parquing Ajuntament 

Millora 6: 10 Passos elevats amplada 10 ml 

2.- Respecte al LOT 4 CONTROL DE QUALITAT: L’empresa TPF 
GETINSA EUROESTUDIOS S.L. , amb un import  de l’oferta iva inclòs 
de 55.316,72 €.”

7.- Per tot l’exposat, la mesa de contractació classificar, per ordre decreixent, 
les proposicions presentades en l’expedient de contractació de referència: 

RESPECTE AL LOT 1 FERMS I PAVIMENTS AMB MB

Empresa Criteri A Preu Criteri B 
Millores TOTAL

UTE AFICSA – BECSA 64,56 20 84,56

ARNÓ 
INFRAESTRUCTURAS, 
S.L.U

65 0 65

TECNOLOGIA DE 
FIRMES S.A 64,49 0 64,49
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RESPECTE AL LOT 4 CONTROL DE QUALITAT

Nº EMPRESA Criteri A Preu PUNTS 
OBTINGUTS

1 TPF GETINSA EUROESTUDIOS S.L. 100 100

2 APPLUS NORCONTROL 96,19 96,19

8.- Al mateix temps, es va requerir a les primeres classificades per tal que 
aportessin la garantia definitiva i altra documentació acreditativa. 

9.- Per part de les licitadores primeres classificades, en temps i forma es va 
presentar la documentació requerida i la garantia. 

10.- Pel que fa al Lot 1 la constitució de la UTE es presentarà un cop s’hagi dut 
a terme l’adjudicació en virtut de l’art. 69.3 de la LCSP.

11.- Per part de la Intervenció s’ha procedit a la fiscalització prèvia de l’acord.

FONAMENTS DE DRET

a. Plec de clàusules administratives particulars i el plec de prescripcions 
tècniques (PCAP i PPT).

b. Llei 9/2017, de 8 de novembre, de contractes del sector públic per la 
que es transposen a l'ordenament jurídic espanyol les Directives del 
Parlament Europeu i del Consell 2014/23/UE i 2014/24/UE, de 26 de 
febrer de 2014 (LCSP)

c. Reial decret 817/2009, de 8 de maig, pel qual es desenvolupa 
parcialment la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de Contractes del sector 
públic (en endavant RD 817/2009).

d. Reial decret 1098/2001, de 12 d’octubre, pel qual s’aprova el 
Reglament general de la Llei de contractes de les administracions 
públiques, en tot allò que no s’oposi, contradigui o resulti incompatible 
amb la LCSP (d’ara endavant, RGLCAP).

e. Decret llei 3/2016, de 31 de maig, de mesures urgents en matèria de 
contractació pública. 

f. Reglament (UE) 2016/679 del Parlament Europeu i del Consell, de 27 
d’abril de 2016 relatiu a la protecció de les persones físiques pel que 
fa al tractament de dades personals i a la lliure circulació d’aquestes 
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dades i pel que es deroga la Directiva 95/46/CE (Reglament general 
de protecció de dades) 

g. Directiva 2002/58/CE del Parlament Europeu i del Consell, de 12 de 
juliol de 2002, relativa al tractament de les dades personals i a la 
protecció de la intimitat en el sector de les comunicacions 
electròniques

h. Llei orgànica 3/2018, de 5 de desembre, de protecció de dades 
personals i garantia dels drets digitals

Per tot l’exposat, al Ple de la Corporació demano que s’adoptin els següents 

ACORDS: 

Primer.- Adjudicar el contracte D'OBRES REFERENTS AL PROJECTE DE 
REFORÇ I MILLORA DEL PAVIMENT DE DIVERSOS CARRERS DE 
DELTEBRE:

 Lot 1 – Ferms i pavimentació amb mescla bituminosa

Oferta econòmica  
Base IVA Total

UTE AFICSA - BECSA 3.056.056,38 
€

641.771,84 € 3.697.828,22 €

Amb les següents millores:

Lot 1: Indiqueu SI/NO oferiu la 
millora

MILLORA 1: Cruïlla Pintor Sorolla SI
MILLORA 2: Cruïlla Sant Jaume SI
MILLORA 3: Pàrquing Carrer Ignasi NO
MILLORA 4: Carril bici Passeig Paco 
Xapero

SI

MILLORA 5: Pàrquing ajuntament SI
MILLORA 6: 10 passos elevats ampla 10 
ml

SI

 Lot 4 - Control de qualitat
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Oferta econòmica  
Base IVA Total

TPF GETINSA 
EUROESTUDIOS, SL.

45.716,30 € 9.600,42 € 55.316,72 €

L’adjudicació es amb subjecció als plecs de clàusules administratives i tècniques 
aprovats, i amb característiques i avantatges de les ofertes dels adjudicataris que 
n’han determinat la selecció.

Al mateix temps, es declaren deserts els lots 2 i 3.

Segon.- Disposar la despesa corresponent d'acord amb l'informe de fiscalització 
de la interventora acctal.

Tercer.- Requerir a l'empresa perquè en el termini de 15 dies hàbils, a comptar 
des de l’endemà de la notificació de l’adjudicació, procedeixi a formalitzar el 
corresponent contracte administratiu. 

Quart. Nomenar responsable del contracte al Sr. Alfonso Fors Callau, Tècnic 
Cap d’Obres Públiques i Serveis Municipals de l’Ajuntament de Deltebre.

Cinquè.- Notificar aquesta resolució a la/les licitadores,  a la unitat gestora i al/la 
responsable del contracte. Així mateix comunicar a l’empresa que en cas d’haver 
de donar d’alta o modificar les dades bancàries, caldrà que aporti la sol·licitud 
d’alta o modificació de dades bancaries a tercers degudament complimentada i 
signada.

Aquest acord és definitiu en via administrativa i contra ell podeu interposar recurs 
especial en matèria de contractació amb caràcter potestatiu.

Aquest recurs es podrà interposar davant del Tribunal Català de Contractes del 
Sector Públic, prèviament o alternativament, a la interposició del recurs 
contenciós administratiu, en el termini de 15 dies hàbils, a comptar des del dia 
següent al de la recepció d’aquesta notificació, o bé, a comptar des de la data 
d’enviament de la mateixa, sempre que l’acte objecte de notificació s’hagués 
publicat el mateix dia al perfil del contractant, de conformitat amb el que estableix 
l’article 50 de la Llei de Contractes del Sector Públic. 

Tanmateix podeu interposar recurs contenciós administratiu davant del Jutjat 
Contenciós administratiu de Tarragona, en el termini de dos mesos a comptar 
des del dia següent al de la recepció d’aquesta notificació.
 
Sisè.- Publicar l'adjudicació del contracte al perfil de contractant. 
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Setè.- Comunicar les dades bàsiques del contracte al Registre de Contractes del 
Sector Públic.

Vuitè.- Traslladar el present acord a l’Àrea #DeltebreEficient, subàrees d’hisenda 
i de gestió interna i a l’Àrea promotora de la contractació per al seu coneixement 
i efectes oportuns.

La Corporació, no obstant això, acordarà el que estimi pertinent. Deltebre (Delta 
de l’Ebre), 29 de juny de 2022.- Lluïsa Ventura Galiano.”

Finalitzada la lectura, per part del Sr. Alcalde se li dona la paraula al Sr. Aleix Ferré 
Ribes del grup municipal SD-CP i diu que el seu posicionament serà d’abstenció a 
la proposta.

Intervé el Sr. Joan Alginet Aliau del grup municipal ERC-MD i diu que el seu 
posicionament serà d’abstenció a la proposta

Intervé el Sr. Andreu Curto Castells del grup municipal d’ED-junts i diu que el seu 
posicionament serà a favor de la proposta.

Finalitzades les intervencions, el Sr. President sotmet a votació l’esmentada 
proposta quedant aprovada per majoria absoluta, amb onze vots a favor de Lluís 
Soler Panisello (ED-Junts), Carlos Serra Ventura (ED-Junts), Anna Gimenez 
Uribe (ED-Junts), Francisco Castro Casanova (ED-Junts), Lluïsa Ventura 
Galiano (ED-Junts), Robert Bertomeu Callau (ED-Junts), Íngrid Santiago 
Casanova (ED-Junts), Carme Franch Tomàs (ED-Junts), Andreu Curto Castells 
(ED-Junts), Rosa Royo Franch (ED-Junts) i Kilian Franch Arques (ED-Junts) i 
cinc vots d’abstenció de Joan Alginet Aliau (ERC-MD),  Laura Fabra Verge (ERC-
MD), Vanessa Callau Miñarro (ERC-MD), Neculina-Nicoleta Autu (ERC-MD) i 
Aleix Ferré Ribes (SD-CP)  per tant resta expedit el tràmit adient sent facultat el 
Sr. Alcalde per a dur-ho a terme i per portar a efecte el que calgui per a l’execució 
d’aquest acord.

#DeltebreActiu

FESTES

4T.- DICTAMEN DE PROPOSTA D'APROVACIÓ DELS CORREBOUS 2022 DE 
LA FESTA MAJOR DELTEBRE, FESTA MAJOR ORGANITZADA PEL CD LA 
CAVA, FESTES DEL BARRACOT I FESTIVITAT DE SANT MIQUEL.- Enunciat 
el contingut d’aquest punt de l’ordre del dia, i vist que el mateix va ser informat 
favorablement per unanimitat  a la Comissió Informativa de l’Àrea #DeltebreActiu 
de data 22 de juny de 2022, la Sra. Carme Franch Tomàs, regidora de la subàrea 
de festes, procedeix a la lectura en la seva part bastant de la proposta següent.

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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“La qui subscriu, Carme Franch Tomàs, regidora delegada de la subàrea de 
festes de l’Ajuntament de Deltebre, en ús de les facultats que la legislació 
vigent li concedeix, al ple de la Corporació eleva la següent INFORMACIÓ:

En referència a la programació dels actes de la Festa Major de Deltebre 2022, de 
la Festa Major Sant Roc 2022 organitzada pel CD La Cava, Festes del 
Barracot i la Festivitat de Sant Miquel, i en concret a la celebració de correbous 
que es tenen previst realitzar, i als efectes d’incloure els esmentats acords a 
l’expedient que es tramitarà per a l’autorització de correbous a la Delegació 
Territorial del Govern a les Terres de l’Ebre, d’acord amb el previst a l’article 
6.1.b) de la Llei 34/2010, d’1 d’octubre, DEMANO al ple de la Corporació que 
adopti els següents acords:

PRIMER.- Aprovar la celebració de les festes tradicionals amb correbous amb 
motiu de la Festa Major de Deltebre 2022, de la Festa Major Sant Roc 2022 
organitzada pel CD La Cava, Festes del Barracot i la Festivitat de Sant Miquel.

SEGON.- Aprovar el programa d’espectacles taurins següent:

FESTES DEL BARRACOT

Diumenge 24 de juliol

18:00h – 20.00h. Bou capllaçat

Recorregut: Pl. Barracot, C. Terol, Av. Goles de l’Ebre, C. Pescadors, C. Barracot, 
C. Santa Marta, Av. Goles de l’Ebre, C. Sant Joan  Bosco,  C. Barracot, C. 
Córdoba, Av. Goles de l’Ebre, Passatge Genaro, C. Barracot, Pl. Barracot.

FESTA MAJOR DE DELTEBRE 2022 

Divendres 12 agost

23:30h – 00:30h Bou capllaçat.

Recorregut: encreuament C. 1 d’octubre-Av. Robert Graupera, Rotonda 
Castanyeros, Av. Goles de l’Ebre, C. Dr. Martí Buera.

Dissabte 13 agost

00:30 – 01:00h. Bou embolat

01:00 – 02:00h Bous a la plaça

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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10:00h – 12:00h Bous a la plaça 

18:30 – 21:30h Bous a la plaça

20:00 – 20:30h. Bou salvatge

Diumenge 14 agost

17:00 – 19:00h Bou capllaçat de Jesús i Maria. 

Recorregut: Av. Assumpció, Av. Germans Carsi, C. Vicente Blasco Ibáñez, C. 
Bruc, Av. Colom i C. Reis Catòlics.

18:30 – 21.30h Bous a la plaça 

Dilluns 15 agost

21:30h – 00:00h Bous a la plaça

Dimarts 16 agost

21:30h – 00:00h Concurs d’emboladors (Exhibició d’habilitats)

Dimecres 17 agost

11:30 – 13:00h Bous al carrer  tancat Av. Francesc Robert Graupera dels números 
25 al 51.

17:00h – 21:00h: Bous a la plaça

21:00 – 21:30h Bou embolat

Dijous 18 agost

11:30 – 13:30h Bous al carrer tancat Av. Francesc Robert Graupera dels número 
25 fins al 51.

18:00h – 21:00h: Bous a la plaça

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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21:00 – 21:30h Bou embolat

22:45 – 23:45h Bou capllaçat Jesús i Maria. Recorregut: Sortida de la Plaça Major, 
Av. Germans Carsi fins a l’Av. L’Assumpció (Bar Rialto).

Divendres 19 agost

11:30 – 13:30h Bous al carrer tancat Av. Francesc Robert Graupera dels números 
25 fins al 51.

18:30h – 21:30h: Bous a la plaça

Dissabte 20 agost

8:00 – 10:00h Bous al carrer tancat Av. Francesc Robert Graupera dels números 
25 fins al 51. 

9.30 - 10.00h. Desencaixoanada d’un bou salvatge al carrer. 

18:30 - 21:30 Bous a la plaça

21:30 – 22:00h. Bou embolat

Diumenge 21 agost

10:00 – 12:00h Bous a la plaça

11.30 a 12.00h Bou salvatge a la plaça. 

18:00 – 21:00h Bous a la plaça

21:00 – 21:30h. Bou embolat

FESTES MAJORS SANT ROC 2022 

Dissabte 13 agost

A les 00:01h bous a la plaça fins les 00:30h 
A les 00:30h bou embolat fins la 01:OOh
A la 01:00h  vaquetes fins les 03:00h

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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A les 19:00h 2 bous capllaçats fins les 21:00h. Recorregut: sortida des de les 
Quatre Carreteres, Av. Goles de l’Ebre, C. Pescadors, C. Barracot, Av Goles de 
l’Ebre, C. Sant Roc, C. Estació, Av. Goles de l’Ebre, C. Major, Av. Esportiva, C. 
Madrid, C. Sant Miquel, Av. Goles l’Ebre (fins a les Quatre Carreteres).

Diumenge 14  agost

A les 18:30h tarda de bous fins les 21:30h

Dimecres 17 agost

A les 18:30h de la tarda bous fins les 21:30h

Dijous 18 agost

A les  18:30h  tarda de bous fins les 21:30h.
A les 22:00h dos bous embolats fins les  00:00h.

Divendres 19 agost

A les 18:30h tarda de bous fins les 21:30h.

A les 22:00h bou capllaçat nocturn fins les 0 0 :00h. Recorregut: Inici des del 
bar La Sortida, Av. Goles de l’Ebre, C. Sant Roc, C. Estació, Av. Goles de l’Ebre,  
C. Major, Av. Esportiva, C. Madrid,  C.  Sant Miquel, Av. Goles de l’Ebre, C.Major 
(fins a l’església).

Dissabte 20 agost

A les  18:30h tarda de bous fins les 21:30h.

Diumenge 21 agost

A les 18:30h tarda de bous fins les 21:30h 

A les 22:00h bou embolat  fins les 23:00h.

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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FESTES SANT MIQUEL

Dissabte 24 de setembre

De 19:00 a 21:00h bou capllaçat

Recorregut: sortida des del bar La Sortida, Av. Goles de l’Ebre, C. Sant Roc,       
C. Estació, Av. Goles de l’Ebre, C. Major, Av. Esportiva, C. Madrid,  C. Sant Miquel, 
Av. Goles de l’Ebre, C. Major (fins a l’església).

TERCER.- Tramitar l’expedient per a l’autorització de correbous a  la Delegació 
Territorial del Govern a les Terres de l’Ebre, d’acord amb el  previst a l’article 
6.1.b) de la Llei 34/2010, d’1 d’octubre.

QUART.- Facultar a l’alcalde-president, Sr. Lluís Soler Panisello, per al 
desplegament i execució eficaç del que s’acordi.

CINQUÈ.-  Notificar  el  present  acord  a  tots/es  interessats/des per al seu 
coneixement  i efectes oportuns.

SISÈ.- Traslladar el present acord a l’Àrea de #DeltebreActiu subàrea de festes 
per als efectes que correspongui.

La Corporació, no obstant això, acordarà el que estimi pertinent. Deltebre (Delta 
de l’Ebre), 28 de juny de 2022. Carme Franch Tomàs.”

Finalitzada la lectura, per part del Sr. Alcalde se li dona la paraula al Sr. Aleix Ferré 
Ribes del grup municipal SD-CP i diu que el seu posicionament serà a favor de la 
proposta.

Intervé el Sr. Joan Alginet Aliau del grup municipal ERC-MD i diu que el seu 
posicionament serà a favor de la proposta

Intervé el Sr. Andreu Curto Castells del grup municipal d’ED-junts i diu que el seu 
posicionament serà a favor de la proposta.

Finalitzades les intervencions, el Sr. President sotmet a votació l’esmentada 
proposta quedant aprovada per unanimitat, per tant resta expedit el tràmit adient 
sent facultat el Sr. Alcalde per a dur-ho a terme i per portar a efecte el que calgui 
per a l’execució d’aquest acord

5È.- DICTAMEN DE PROPOSTA D'APROVACIÓ INICIAL DE LES BASES 
REGULADORES DELS CONCURSOS DE LES FESTES MAJORS DE 

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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DELTEBRE 2022. Enunciat el contingut d’aquest punt de l’ordre del dia, i vist que 
el mateix va ser informat favorablement per unanimitat  a la Comissió Informativa 
de l’Àrea #DeltebreActiu de data 22 de juny de 2022, la Sra. Carme Franch Tomàs, 
regidora de la subàrea de festes, procedeix a la lectura en la seva part bastant de 
la proposta següent.

“La que subscriu, Carme Franch Tomàs, com a regidora de la subàrea de festes, 
en ús de les facultats que la legislació vigent li concedeix, al ple de la Corporació 
eleva la següent INFORMACIÓ:

ANTECEDENTS

1.- L’Ajuntament de Deltebre té previst dins del marc de la Festa Major de 
Deltebre any 2022, la celebració dels concursos:

a. Concurs Emboladors. 
b. Concurs d’Habilitats Taurines.
c. Concurs d’autos locos.

2.- Els serveis jurídics han emès informe sobre l’aprovació de les bases 
reguladores de referència.

3.- A l’expedient consta el text de la proposta de bases reguladores que tenen 
els requisits mínims exigibles per la legislació vigent, les qual han de aprovades 
pel Ple municipal.

Per tots aquests antecedents i vist que a l’expedient consten els informes 
favorables escaients, al Ple de la Corporació PROPOSO que s’adoptin els 
següents

ACORDS:

PRIMER.- Aprovar inicialment les bases reguladores dels concursos de les 
Festes Majors 2022. (s’annexen a l’expedient).

SEGON.- Sotmetre a informació pública, pel termini de vint dies, les bases 
aprovades inicialment mitjançant un anunci que es publicarà al Butlletí Oficial de 
la Província de Tarragona, al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, a un 
diari d’àmbit comarcal i al tauler electrònic de la corporació, fent constar que si 
no es presenten reclamacions ni al·legacions, l’aprovació inicial prendrà caràcter 
de definitiva sense necessitat d’acord exprés, de conformitat amb l’art. 124 del 
Reglament d’Obres, activitats i serveis dels ens locals, i després es procedirà a 

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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la publicació del text íntegre de les mateixes al BOPT així com una referència 
d’aquesta publicació definitiva al DOGC.

TERCER.- Traslladar el present acord a l’Àrea de #DeltebreEficient subàrea 
d’hisenda i a l’Àrea de #DeltebreActiu subàrea de Festes per al seu coneixement.

La Corporació, no obstant això, acordarà el que estimi pertinent.

Deltebre (Delta de l’Ebre), 17 de juny de 2022. Carme Franch Tomàs.”

Finalitzada la lectura, per part del Sr. Alcalde se li dona la paraula al Sr. Aleix Ferré 
Ribes del grup municipal SD-CP i diu que el seu posicionament serà a favor de la 
proposta.

Intervé el Sr. Joan Alginet Aliau del grup municipal ERC-MD i diu que el seu 
posicionament serà a favor de la proposta

Intervé el Sr. Andreu Curto Castells del grup municipal d’ED-junts i diu que el seu 
posicionament serà a favor de la proposta.

Finalitzades les intervencions, el Sr. President sotmet a votació l’esmentada 
proposta quedant aprovada per unanimitat, per tant resta expedit el tràmit adient 
sent facultat el Sr. Alcalde per a dur-ho a terme i per portar a efecte el que calgui 
per a l’execució d’aquest acord

MOCIONS

6È.- MOCIÓ EN DEFENSA DELS JUTJATS DE PAU. Enunciat el contingut 
d’aquest punt de l’ordre del dia, el Sr. Andreu Curto Castells regidor del grup 
municipal ED-Junts i la Sra. Laura Fabra Verge, regidora del grup municipal 
d’ERC-MD, procedeixen a la lectura en la seva part bastant de la proposta 
següent:

“Qui subscriu, grups municipals d’ED-Junts i ERC-MD, en ús de les facultats que 
la legislació vigent els concedeix, al ple de la Corporació eleven la següent 
INFORMACIÓ:

Els jutjats de pau van ser creats per Reial decret l’any 1855. A Catalunya la figura 

del jutjat de pau és una institució arrelada des de fa anys, reconeguda per 

l’estatut d’autonomia i que neix com un servei de millora de les relacions veïnals. 

Actualment, 898 dels 947 municipis catalans compten amb un jutjat de pau.

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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Els jutjats de pau són òrgans unipersonals presents als municipis on no existeix 

Jutjat de Primera Instància i Instrucció. Estan liderats per un jutge/jutgessa de 

pau que és una persona sense carrera judicial i nomenada pel Tribunal Superior 

de Justícia de Catalunya per un període de quatre anys.

Els jutges/jutgesses de pau són escollits/des pel plenari dels ajuntaments a partir 

dels candidats/es que s'ofereixen o designat/da directament si no hi ha cap 

candidatura. La persona és escollida per la seva trajectòria personal, pel seu 

tarannà i coneix la dinàmica del municipi. Aquest fet evidencia l’arrelament de la 

persona designada a la comunitat i la capacitat de mediació local que se li 

atribueix. Al mateix temps, les tasques que desenvolupa comporten 

l’alleugeriment de la càrrega als tribunals de justícia, oferint judicatura de 

proximitat i estalviant molts recursos als mateixos tribunals.

En l’actual projecte de llei orgànica d’eficiència organitzativa del servei públic de 

Justícia, per la qual es modifica la Llei Orgànica 6/1985, d’1 de juliol, del Poder 

Judicial, per a la implantació dels Tribunals d’Instància i les Oficines de Justícia 

en els municipis, que s’està tramitant en el Congrés dels Diputats, es preveu 

l’eliminació dels Jutjats de Pau. Així doncs, tots els municipis catalans que 

compten amb jutjat de pau veurien eliminada aquesta institució i es perdria el 

servei de jutge/jutgessa de pau. 

L’eliminació dels jutjats de pau suposaria un encariment de la justícia i l’allunyaria 

de l’actual proximitat amb la ciutadania, a més a més d’incrementar el ja de per 

si col·lapse actual dels jutjats.

Aquesta iniciativa legislativa, preveu substituir la figura dels jutges/jutgesses de 

pau per unes oficines municipals de justícia, que no tindrien la mateixa proximitat 

perquè les actuacions es durien a terme en seus judicials que molts municipis no 

disposen.
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Per tot això, hi ha un ampli consens en blindar la figura dels Jutjats de Pau a 

Catalunya, i rebutjar l’eliminació d’aquesta instància judicial, que entre les seves 

tasques més destacades exerceix la mediació en els conflictes veïnals.

Considerant tot l’anterior, es proposa al Ple de la Corporació Municipal l’adopció 

dels següents ACORDS:

PRIMER.- Rebutjar l’eliminació dels Jutjats de Pau i defensar la seva 

permanència en els municipis per la important tasca activa de mediació que 

exerceixen.

SEGON.- Reivindicar la rellevant funció de justícia de proximitat que exerceixen 

en l’àmbit municipal, que evita la demora dels conflictes veïnals i agilitza i 

alleugera la mateixa administració de justícia.

TERCER.- Reforçar la informació a través dels mitjans de comunicació de 

l’ajuntament de la tasca que realitzen els Jutjats de Pau i identificar el 

Jutge/Jutgessa de Pau del municipi.

QUART.- Instar als diferents grups parlamentaris del Congrés dels Diputats i el 

Senat a rebutjar l’eliminació dels jutjats de pau d’aquest projecte de llei.

CINQUÈ.- Donar trasllat dels presents acords als grups polítics del Parlament de 

Catalunya, del Congrés dels Diputats i del Senat, al Consell Comarcal i a la 

Diputació Provincial, així com fer-ne trasllat al jutjat de pau del municipi.

La Corporació, no obstant això, acordarà el que estimi pertinent. Deltebre 
(Delta de l’Ebre), 23 de juny de 2022. Sgt. ED-Junts,  ERC-MD.”

Finalitzada la lectura, per part del Sr. Alcalde se li dona la paraula al Sr. Aleix Ferré 
Ribes del grup municipal SD-CP i diu que el seu posicionament serà d’abstenció a 
la proposta.
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Intervé el Sr. Joan Alginet Aliau del grup municipal ERC-MD i diu que el seu 
posicionament serà a favor de la proposta

Intervé el Sr. Andreu Curto Castells del grup municipal d’ED-junts i diu que el seu 
posicionament serà a favor de la proposta.

Finalitzades les intervencions, el Sr. President sotmet a votació l’esmentada 
proposta quedant aprovada per majoria absoluta, amb quinze vots a favor de 
Lluís Soler Panisello (ED-Junts), Carlos Serra Ventura (ED-Junts), Anna 
Gimenez Uribe (ED-Junts), Francisco Castro Casanova (ED-Junts), Lluïsa 
Ventura Galiano (ED-Junts), Robert Bertomeu Callau (ED-Junts), Íngrid Santiago 
Casanova (ED-Junts), Carme Franch Tomàs (ED-Junts), Andreu Curto Castells 
(ED-Junts), Rosa Royo Franch (ED-Junts), Kilian Franch Arques (ED-Junts), 
Joan Alginet Aliau (ERC-MD),  Laura Fabra Verge (ERC-MD), Vanessa Callau 
Miñarro (ERC-MD), Neculina-Nicoleta Autu (ERC-MD) i una abstenció d’Aleix 
Ferré Ribes (SD-CP)  per tant resta expedit el tràmit adient sent facultat el Sr. 
Alcalde per a dur-ho a terme i per portar a efecte el que calgui per a l’execució 
d’aquest acord.

7È.- MOCIÓ PER L'APROVACIÓ DEL MANIFEST DE L'ACORD SOCIAL PER 
L'AMNISTIA I L'AUTODETERMINACIÓ.- Enunciat el contingut d’aquest punt 
de l’ordre del dia, la Sra. Neculina-Nicoleta Autu, regidora del grup municipal 
d’ERC-MD i el regidor Sr. Andreu Curto Castells del grup municipal d’ED-Junts, 
procedeixen a la lectura en la seva part bastant de la proposta següent:

“Qui subscriuen, grups municipals d’ED-Junts i ERC-MD, en ús de les facultats 
que la legislació vigent els concedeix al Ple de la Corporació eleven la següent 
INFORMACIÓ:

En la darrera dècada, la societat catalana ha protagonitzat un llarg procés 
democràtic, amb una mobilització persistent i singular, per decidir lliure i 
pacíficament el seu present i el seu futur. De les primeres consultes populars, a 
la manifestació contra la sentència de l’Estatut, passant per la consulta del 9N i 
fins arribar al referèndum de l’1-O, brutalment reprimit per l’Estat, i la vaga 
general del 3 d’octubre.

Aquest octubre farà cinc anys de l’inici d’un canvi de cicle marcat per una llarga 
repressió que encara no ha acabat. La seva continuïtat -avui, ara i aquí- és un 
fet que va des de la pervivència de l’exili fins a les més de 800 persones amb 
causa judicial encara oberta. Arran d’aquells fets, més de 2.562 persones han 
estat investigades i les estimacions més acurades estimen en més de 4.500 les 
persones afectades, comptant les 1.066 persones ferides l’1-O. Per contra, cap 
responsable d’aquella violència policial ha estat condemnat sinó tot el contrari: 
tots han estat ascendits, guardonats i condecorats.
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Malgrat tot, rere cinc anys complexes i difícils i encara sota l’actual context de 
bloqueig, volem palesar que durant tot aquest temps el posicionament clarament 
majoritari de la societat catalana ha estat clar i inequívoc, de forma continuada i 
ininterrompuda, davant la dinàmica repressiva viscuda i respecte a la necessitat 
d’un marc democràtic de resolució del conflicte. I és això què volem posar en 
valor: entre el 70% i el 80% de la societat s’ha posicionat, ahir i avui, contra la 
repressió i a favor d’un sortida democràtica.

També en aquests cinc anys, els més destacats organismes internacionals de 
defensa dels drets humans, múltiples instàncies judicials europees i fins al 
Consell d’Europa han constatat l’anomalia democràtica que vivim. 
L’excepcionalitat jurídica, penal, penitenciària i policial viscuda ens situa com una 
excepció. El catàleg desplegat ha estat tristament extens de la guerra bruta a 
cada inhabilitació, de l’aplicació del 155 a recórrer a tipus penals especials 
(sedició, rebel·lió, terrorisme), de les multes milionàries a la presó, fins a arribar 
a l’espionatge cibernètic massiu. Tot plegat, mentre la suspensió de lleis 
catalanes, la prohibició de debatre en seu parlamentària qüestions com la 
monarquia o l’autodeterminació o la ingerència judicial en el model educatiu 
configuren l’altra cara d’una mateixa moneda.

En temps convulsos, la regressió, la involució i la degradació democràtica ens 
afecta a totes i tots. Amb el retrovisor panoràmic del temps viscut i els llums llargs 
que cerquen una resolució democràtica, avui insistim en que les bases de 
qualsevol sortida passen per la fi de la repressió i la construcció d’un marc 
democràtic de resolució. Difícilment hi haurà alternativa democràtica si no es 
resolen les conseqüències del conflicte ni s’aborden les arrels del mateix. 

Per tot l’anteriorment exposat, al ple de la Corporació PROPOSEM l’adopció dels 
següents acords: 

L’Ajuntament de Deltebre, atès l’impuls civil que promou un ampli Acord Social 
per l’Amnistia i l’Autodeterminació, expressa el seu suport a:

• L’amnistia, entesa com la necessitat d’una solució col·lectiva i integral per 
a totes les persones exiliades, encausades i represaliades.

• L’autodeterminació, entesa com la necessitat d’un marc de resolució 
democràtica basat en el respecte a l’exercici de la lliure determinació de la 
societat catalana.

I per a que quedi constància, als efectes oportuns, s’acorda també donar trasllat 
de la present resolució a l’Acord Social per l’Amnistia i l’Autodeterminació.
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La Corporació, no obstant això, acordarà el que estimi pertinent. Deltebre (Delta 
de l’Ebre), 22 de juny de 2022. ED-Junts, ERC-MD.”

Finalitzada la lectura, per part del Sr. Alcalde se li dona la paraula al Sr. Aleix Ferré 
Ribes del grup municipal SD-CP i diu que el seu posicionament serà d’abstenció a 
la proposta.

Intervé el Sr. Joan Alginet Aliau del grup municipal ERC-MD i diu que el seu 
posicionament serà a favor de la proposta

Intervé el Sr. Andreu Curto Castells del grup municipal d’ED-junts i diu que el seu 
posicionament serà a favor de la proposta.

Finalitzades les intervencions, el Sr. President sotmet a votació l’esmentada 
proposta quedant aprovada per majoria absoluta, amb quinze vots a favor de 
Lluís Soler Panisello (ED-Junts), Carlos Serra Ventura (ED-Junts), Anna 
Gimenez Uribe (ED-Junts), Francisco Castro Casanova (ED-Junts), Lluïsa 
Ventura Galiano (ED-Junts), Robert Bertomeu Callau (ED-Junts), Íngrid Santiago 
Casanova (ED-Junts), Carme Franch Tomàs (ED-Junts), Andreu Curto Castells 
(ED-Junts), Rosa Royo Franch (ED-Junts), Kilian Franch Arques (ED-Junts), 
Joan Alginet Aliau (ERC-MD),  Laura Fabra Verge (ERC-MD), Vanessa Callau 
Miñarro (ERC-MD), Neculina-Nicoleta Autu (ERC-MD) i una abstenció d’Aleix 
Ferré Ribes (SD-CP)  per tant resta expedit el tràmit adient sent facultat el Sr. 
Alcalde per a dur-ho a terme i per portar a efecte el que calgui per a l’execució 
d’aquest acord.

8È.- MOCIÓ CONTRA L'OCUPACIÓ IL.LEGAL D'HABITATGES ALS 
MUNICIPIS DE CATALUNYA.- Enunciat el contingut d’aquest punt de l’ordre del 
dia, el regidor Sr. Aleix Ferré Ribes del grup municipal (SD-CP), el Sr. Joan 
Alginet Aliau, regidor del grup municipal d’ERC-MD,i el regidor Sr. Andreu Curto 
Castells del grup municipal d’ED-Junts procedeixen a la lectura en la seva part 
bastant de la proposta següent:

“Qui subscriuen, els grups municipals d’ED-Junts, ERC-MD i SD-CP, en ús de 
les facultats que la legislació vigent els concedeix al Ple de la Corporació eleven 
la següent INFORMACIÓ:

Catalunya és la comunitat autònoma amb més ocupacions il·legals 
d’habitatges.Segons les dades del Ministeri de l’Interior publicades el mes de 
gener de 2022, i que recullen els casos fins a setembre de 2021, l’ocupació 
il·legal d’habitatgesa Catalunya suposa un 42% del total d’ocupacions a l’Estat 
espanyol: sobre un total de 13.389 casos, només a Catalunya n’hi ha 5.689 i, 
a la província de Barcelona, es concentren 4.229 ocupacions, la qual cosa 
significa un 74% del total català. I això són dades oficials que, segurament no 
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recullen el total dels casos.

Els municipis, especialment els de la província de Barcelona, no som aliens a 
aquesta problemàtica. Els nostres convilatans en sofreixen les conseqüències, 
béper haver-se vist privats d’un habitatge de la seva propietat a causa d’una 
ocupació il·legal, bé per patir situacions que trenquen la convivència i suposen 
riscos a la seguretat de les persones que conviuen en els barris o comunitats 
deveïns on es produeixen les ocupacions il·legals. Tampoc som aliens a la 
inseguretat que pateixen aquells que practiquen l’ocupació, ja que a l’augment 
d’ocupació d’habitatges s’hi suma una exponencial proliferació d’ocupacions de 
naus industrials o locals comercials incrementa la inseguretat dels mateixos 
ocupants, és contrària als usos del planejament i genera situacions 
d’infrahabitatge.

Malgrat els esforços de les policies autonòmica i local i de la resta de serveis 
municipals, les ocupacions s’estenen i es multipliquen per tot el territori, sense 
que s’hagin notat avenços en la lluita contra aquest problema molt greu després
de la Instrucció 1/2020, de 15 de setembre, de la Fiscalia General de l’Estat, 
sobre criteris d’actuació per a la sol·licitud de mesures cautelars en els delictes 
de violació de domicili i usurpació de béns immobles, ni la Instrucció 6/2020, de
la Secretaria de l’Estat de Seguretat per la qual s’estableix el Protocol d’actuació
de les Forces i Cossos de Seguretat de l’Estat davant l’ocupació il·legal 
d’immobles.

No s’han dotat als Ajuntaments dels recursos econòmics adequats i suficients 
a la problemàtica existent– que som els que estem a primera fila i lluitant amb 
aquestes situacions – per aquelles persones que es troben en situació de 
vulnerabilitat en l’àmbit d’habitatge i exclusió econòmica-social, amb la 
conseqüència directa que aquestes persones es veuen, en molts casos, 
abocadesa ocupar un habitatge de manera il·lícita, havent fins i tot de satisfer 
pagaments per la mediació en l’obtenció de l’habitatge a màfies que es 
beneficien impunement del fenomen. Tots els municipis compartim els 
problemes d’accés dels nostres veïns i veïnes a l’habitatge i hi destinem 
recursos a aquesta funció social, sovint més enllà de les nostres competències 
i possibilitats pressupostàries.

Els municipis som conscients del drama de moltes famílies que no poden 
accedir a un habitatge. Però les actuacions públiques per redreçar aquesta 
situació són incompatibles amb una situació que frega el descontrol i que 
implica que algunss’arroguin el dret d’ocupar immobles aliens, menys encara 
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quan aquests
«alguns» són, de forma cada cop més habitual, autèntiques màfies que a través
de la comissió del delicte, se n’aprofiten de persones i famílies vulnerables i 
que generen inseguretat i danys a les comunitats de veïns i veïnes. Davant 
d’aquestpanorama, es fa necessari reivindicar des del món local mesures més 
efectives davant les ocupacions il·legals d’immobles, així com una major 
corresponsabilitatdels grans tenidors per garantir la funció social de l’habitatge 
que promou la Constitució.

Calen mesures legals, mesures judicials, millors instruments per a l’actuació 
policial i més recursos per lluitar amb més rigor contra els dèficits residencials
a les nostres ciutats.

Per tot l’anteriorment exposat, al ple de la Corporació PROPOSEM l’adopció 
dels següents ACORDS:

1r.- Requerir a les entitats bancàries, fons immobiliaris i grans tenidors a cedir 
als ajuntaments o entitats sense ànim de lucre els habitatges buits dels 
quals disposen, que no hagin llogat o venut en un termini de tres mesos, a 
comptar des del requeriment de l’administració.

2n.- Demanar a la Conselleria de Drets Socials de la Generalitat de 
Catalunya,on s’integra la Secretaria General d’Habitatge i Inclusió Social, que 
es doti anualment als Ajuntaments de recursos econòmics suficients per poder 
incrementar els ajuts a les persones vulnerables i, especialment, poder 
ampliar decididament el seu Parc d’Habitatge Social, mitjançant l’adquisició, 
reforma o rehabilitació d’habitatges per cobrir les necessitats d’aquelles 
persones que es trobin en situació d’exclusió residencial.

3r.- Instar al Govern espanyol i als grups parlamentaris que iniciïn una 
reforma urgent de la normativa processal per tal de garantir i donar cobertura 
a l’actuació policial per a les desocupacions d’aquells immobles
ocupats il·legalment, en el moment en què es tingui coneixement i constància 
de la comissió d’aquests delictes.

4t.- Demanar al Consell del Poder Judicial que creï jutjats especials per als 
delictes d’ocupació a les demarcacions on s’acumulen més casos i creació de 
la figura del Fiscal especialitzat (que pot dependre del de delinqüència 
organitzadao del de delictes econòmics atès les vinculacions delinqüencials, 
amb els grups criminals, la tracta, el blanqueig, etc.).
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5è.- Que el Departament d'Interior de la Generalitat, juntament amb la 
resta de forces i cossos de seguretat de l'Estat, elaborin amb urgència un Pla 
Especial de Seguretat contra les màfies (grups i organitzacions criminals) 
que trafiquen amb persones i amb les usurpacions d’immobles, etc.

6è.- Instar al Govern d’Espanya i als grups parlamentaris que iniciïn una 
reforma urgent de la normativa penal per tal de clarificar la tipificació dels 
delictes de violació de domicili i d’usurpació de la propietat, pel que fa als 
actes emprats per a l’assoliment de la majoria de les ocupacions (força i danys
a portes i panys, trencament de finestres, accés per balcons, teulades o 
finestres; butrons, etc.) incrementant la penalitat actual d’aquests delictes en 
els seus tipus bàsics i, en especial, introduint un agreujant en cas que la 
finalitat del delicte sigui el lucre en la cessió de l’ús d’immobles sense títol 
habilitant i es faci en perjudici de famílies en situació de vulnerabilitat, fent 
responsables als autors d’indemnitzar el dany i perjudici causat a la propietat 
i als ocupants en qualsevol cas.

7è.- Donar trasllat dels presents acords per al seu coneixement i amb el màxim 
de respecte a les institucions implicades, als grups polítics del Congrés dels 
Diputats i del Parlament de Catalunya, als Departament d’Interior, Habitatge i 
millora urbana i Departament de Justícia de la Generalitat, a la Fiscalia General 
de l'Estat, al Consell General del Poder Judicial, al Ministeri de l'Interior de l’Estat 
espanyol i al Tribunal Superior de Justícia de Catalunya.

La Corporació, no obstant això, acordarà el que estimi pertinent. Deltebre 
(Delta de l’Ebre), 23 de juny de 2022. Sgt. ED-Junts, ERC-MD, SD-CP.”

Finalitzada la lectura, per part del Sr. Alcalde se li dona la paraula al Sr. Aleix Ferré 
Ribes del grup municipal SD-CP i diu que el seu posicionament serà a favor de la 
proposta.

Intervé el Sr. Joan Alginet Aliau del grup municipal ERC-MD i diu que el seu 
posicionament serà a favor de la proposta

Intervé el Sr. Andreu Curto Castells del grup municipal d’ED-junts i diu que el seu 
posicionament serà a favor de la proposta.

Finalitzades les intervencions, el Sr. President sotmet a votació l’esmentada 
proposta quedant aprovada per unanimitat, per tant resta expedit el tràmit 
adient sent facultat el Sr. Alcalde per a dur-ho a terme i per portar a efecte el 
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que calgui per a l’execució d’aquest acord.

9È.- MOCIÓ D'ERC-MD PER DEMANAR AL GOVERN ESPANYOL EL 
FINANÇAMENT DEL REFORÇ COVID ESCOLAR.- Enunciat el contingut 
d’aquest punt de l’ordre del dia, el regidor Sr. Andreu Curto Castells del grup 
municipal d’ED-Junts i la Sra. Vanessa Callau Miñarro, regidora del grup 
municipal d’ERC-MD procedeixen a la lectura en la seva part bastant de la 
proposta següent:

“Qui subscriuen, grups municipals d’ED-Junts i ERC-MD, en ús de les facultats 
que la legislació vigent li concedeix, al Ple de la Corporació eleva la següent 
INFORMACIÓ

L’esclat de la pandèmia Covid19 va comportar, entre d’altres, canvis 
organitzatius de gran impacte en els centres educatius. El Govern, per tal de 
donar-hi resposta, va reforçar amb docents i personal d’atenció educativa tots 
els centres durant el curs 2019-2020. Alhora també van aflorar i evidenciar-se 
amb major intensitat les necessitats de millora d’oportunitats educatives 
especialment pel alumnat amb necessitats educatives especials o provinent 
d’entorns socioeconòmics vulnerables.

El curs següent, 2020-2021, malgrat els avenços significatius en les actuacions 
sanitàries per fer front a la Covid-19, continuà esdevenint imprescindible el 
manteniment del Programa temporal de mesures extraordinàries per reforçar 
l’atenció a l’alumnat. Aquesta pròrroga ha permès seguir reforçant els casos en 
què la situació de pandèmia ha comportat una dificultat afegida en els processos 
d’aprenentatge, així com reforçar el model d’escola inclusiva, ja que l’alumnat 
amb necessitats de suport educatiu i necessitats d’educació especial continua 
requerint esforços addicionals per detectar el suport necessari en les diferents 
situacions que s’han donat donar durant el curs 2021-2022.

La pròrroga del Programa temporal de mesures extraordinàries del curs 2021-
2022 per als centres educatius en el marc de la pandèmia per la Covid-19, ha 
permès mantenir les 3.465 dotacions de personal docent,

També s’han desplegat actuacions de formació per als joves que han deixat 
l’Educació Secundària Obligatòria sense obtenir-ne el títol i que, en un moment 
determinat, no segueixen estudis en el sistema educatiu ni participen en altres 
accions de formació arran de la situació generada per la pandèmia. I reforçar les 
llars d’infants pel que fa al personal, per poder garantir els grups d’infants 
estables i les mesures específiques d’intensificació dels processos de neteja i 
desinfecció.

A les portes d'iniciar el curs 2022-2023, amb l'impacte emocional de la pandèmia 
present als nostres infants i joves, especialment aquells a qui la situació de 
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pandèmia ha suposat major vulnerabilitat, sumat a l'impacte que suposa 
l'escolarització de milers d'alumnes provinents d'Ucraïna, i que afecta 
especialment a Catalunya ja que som el territori que més alumnat ha rebut, 
creiem imprescindible que el Govern de l’Estat mantingui el finançament dels 
reforços Covid19 que finalitza a 31 d’agost de 2022.

Per tots aquests motius, el grup municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya-
Més Deltebre proposa l’adopció dels següents ACORDS:

PRIMER.- Exigir al Govern de l’Estat, la garantia del manteniment dels reforços 
de personal docent i no docent de cara al curs 2022-2023 als centres educatius 
i reeditar la transferència del curs passat a les comunitats autònomes tant dels 
fons propis de l'estat com del mecanisme europeu REACTUE per a Educació.
 
SEGON.- Demanar al Govern de l’Estat que realitzi, coordinadament amb el 
Govern de la Generalitat, una proposta de finançament estable per dur a terme 
la consolidació de les plantilles de reforç Covid 19 de personal docent i no docent 
pel curs 2023-2024.

TERCER.- Traslladar aquests acords al Departament d’Educació i al Ministeri 
d’Educació, als grups parlamentaris catalans amb representació al Congrés i 
Senat, als sindicats educatius, al Síndic de Greuges i al Defensor del Pueblo.

No obstant el ple, aprovarà allò que consideri oportú.

Deltebre (Delta de l’Ebre), 14 de juny de 2022. ED-Junts, ERC-MD.”

Finalitzada la lectura, per part del Sr. Alcalde se li dona la paraula al Sr. Aleix Ferré 
Ribes del grup municipal SD-CP i diu que el seu posicionament serà en contra de 
la proposta.

Intervé el Sr. Joan Alginet Aliau del grup municipal ERC-MD i diu que el seu 
posicionament serà a favor de la proposta

Intervé el Sr. Andreu Curto Castells del grup municipal d’ED-junts i diu que el seu 
posicionament serà a favor de la proposta.

Finalitzades les intervencions, el Sr. President sotmet a votació l’esmentada 
proposta quedant aprovada per majoria absoluta, amb quinze vots a favor de 
Lluís Soler Panisello (ED-Junts), Carlos Serra Ventura (ED-Junts), Anna 
Gimenez Uribe (ED-Junts), Francisco Castro Casanova (ED-Junts), Lluïsa 
Ventura Galiano (ED-Junts), Robert Bertomeu Callau (ED-Junts), Íngrid Santiago 
Casanova (ED-Junts), Carme Franch Tomàs (ED-Junts), Andreu Curto Castells 
(ED-Junts), Rosa Royo Franch (ED-Junts), Kilian Franch Arques (ED-Junts), 
Joan Alginet Aliau (ERC-MD),  Laura Fabra Verge (ERC-MD), Vanessa Callau 
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Miñarro (ERC-MD), Neculina-Nicoleta Autu (ERC-MD) i un vot en contra d’Aleix 
Ferré Ribes (SD-CP)  per tant resta expedit el tràmit adient sent facultat el Sr. 
Alcalde per a dur-ho a terme i per portar a efecte el que calgui per a l’execució 
d’aquest acord.

PART DE CONTROL

10È.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA:
- DE LA NÚM. 1060/2022 A LA NÚM. 1464/2022

Informo que aquest punt es refereix als decrets d’alcaldia que s’han produït des 
de l’última sessió ordinària del ple fins a la data de convocatòria d’aquest, 
concretament de la núm. 1060/2022 a la núm. 1464/2022 que han estat a l’abast 
de tots els regidors dels quals els ha estat facilitada una relació numerada i 
extractada i de conformitat amb el previst a l’article 42.2.a) del ROF.

11È.- INFORMES D’ALCALDIA.

Arribats a aquest punt de l’ordre del dia, l’alcalde explica que ahir vam conèixer 
que la Conferència Sectorial de Turisme, dels 200 projectes presentats a tot 
l’estat espanyol se’n van aprovar vint-i-dos projectes, d’aquests tres són a 
Catalunya i d’aquests tres, un és el Pla de Sostenibilitat Turística en destí, que 
juntament amb Tossa de Mar i Montroig del Camp, Deltebre va ser beneficiari. 
Per tant és una aportació important amb l’impuls de la Direcció General de 
Turisme del departament d’Empresa i Treball i del propi Ministeri de Turisme 
mitjançant la Secretaria d’Estat de Turisme i en qualsevol cas podem parlar 
d’1.239.560 € de subvenció, que es destinaran a la 1ª fase, 1ª etapa del Passeig 
del Carrilet que el passat 28 de desembre de 2021 per acord de ple es va aprovar 
el projecte executiu de la part important de l’obra: canalització,  bombeig i el carril 
bici. I aquí manca tot el que seria la part turística del carrilet que això és un 
projecte a banda. I en qualsevol cas d’aquests 1.239.560 €, n’aporta 915.000€ la 
Direcció General de Turisme i 324.560 € la Secretaria de l’Estat de Turisme. Ahir 
va ser l’aprovació formal i he cregut convenient informar al plenari, per tant vull 
agrair als serveis tècnics participants i al propi secretari municipal per la seva 
implicació per a aquest tipus de convocatòries d’aquestes característiques i 
condicions.

Un altre punt que vull explicar és que hem tornat a ser beneficiaris de la bandera 
blava a la platja de Riumar per sisè any consecutiu i en aquest sentit el proper 
divendres dia 1 de juliol farem l’acte de la hissada de la bandera blava i 
aprofitarem per a inaugurar un nou servei a la platja i que serà la biblioplatja i en 
aquest cas permetrà el cultiu i la projecció cultural dels nostres xiquets i xiquetes 
i dels que ens visiten com a turistes. La persona que farà la hissada de la bandera 
blava, pel simbolisme que representa el sector turístic i a la vegada com autora 
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de llibres que deixen empremta de les nostres bones receptes, serà Paca Bonet, 
propietària del Restaurant Paca i en aquest cas això serà el proper divendres a 
les 20:00 hores de la tarda.

També informar que el proper dissabte dia 2 de juliol a les 19:30 hores de la tarda 
al Parc Fluvial hi haurà l’acta de commemoració del dia internacional de l’orgull 
LGTBI i esteu tots convidats.

Per últim, el proper dilluns dia 4 de juliol Deltebre tornarà a ressorgir com a capital 
de la dansa i ens tornarem a retrobar juntament amb tota la gent que ve al nostre 
municipi en aquestes properes setmanes al Festival Deltebre Dansa.

12È.- PROPOSICIONS URGENTS.

No n’hi van haver

13È.- CONTROL DELS ÒRGANS DE LA CORPORACIÓ
- PRECS
- PREGUNTES

Arribats a aquest punt de l’ordre del dia, l’alcalde li passa la paraula al regidor Sr. 
Aleix Ferré del grup municipal de SD-CP per si vol formular algun prec o pregunta 
i aquest contesta que primerament vol fer menció al que ha explicat l’alcalde pel 
que fa a l’adjudicació de la subvenció per part de l’Estat al municipi de Deltebre 
i així poder invertir en la primera fase del Passeig del Carrilet. I l’altra és informar-
vos que al carrer Estació, 49 hi ha un forat a l’asfalt d’uns 50-60 cm des de fa 
dies. Hi ha una tanca per senyalitzar-lo però voldria saber de qui és competència.

Contesta el regidor d’imatge de poble, el Sr. Kilian Arques, per dir que en som 
conscients. Això va ser una empresa privada qui va fer el forat, les tanques són 
d’aquesta empresa i ja se’ls ha requerit però encara no ho han solucionat i al 
final ho haurem d’arreglar nosaltres subsidiàriament.

Tot seguit l’alcalde li passa la paraula al regidor d’ERC-MD Sr. Joan Alginet i diu 
que faran algunes aportacions ell i alguns/es dels seus companys. Comença la 
regidora Sra. Vanessa Callau per a dir que celebrem que s’hagin posat aparells 
d’aire condicionat al Mercat de La Cava, atès que és un lloc que hi ha molta 
afluència de gent, però ens diuen que dels tres aparells n’hi ha un que no va, per 
tant demanem que es revisi. 

Continua la regidora Sra. Nicoleta Autu per fer un prec i diu que en altres plens 
municipals s’ha parlat de l’actualització dels grups municipals de la pàgina web 
de l’ajuntament, i vull expressar que ens manquen mocions per actualitzar, atès 
que enguany només en tenim una, la de l’abril. I una pregunta que vull fer és que 
es va parlar en els darrers plens de l’actualització del Reglament Orgànic 
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Municipal i voldria saber en quin estat està i quan tenen previst que estigui 
finalitzat i si serà abans que s’acabi la legislatura. 

Continua el regidor i portaveu del grup municipal d’ERC-MD Sr. Joan Alginet per 
fer dos felicitacions, ja que creiem que és important, tot i les discrepàncies que 
tenim, volem agrair a la regidora de foment cultural la decisió de que l’ajuntament 
de Deltebre, participi en el “Deltachamber Music Festival”, en aquest festival de 
prestigi a nivell de territori i veure a Deltebre juntament amb els altres municipis 
ens va alegrar, i a més que el lloc escollit sigui la Finca de Bombita encara més, 
per tant Sra. Giménez, rebi la nostra felicitació i valorem molt la feina que fa 
davant aquesta regidoria. També volem felicitar a la Sra. Ventura, com a regidora 
de protocol, atès que sabeu que al principi de la legislatura vam presentar una 
moció reivindicant una sèrie d’accions per no perdre la nostra memòria 
col·lectiva, sabeu que vam ser crítics quan es va decidir treure les fotos dels 
alcaldes de la sala de plens, i vam presentar una moció al ple que es va 
desencadenar amb una acalorada discussió i la Sra. Ventura es va comprometre 
a fer una sèrie d’accions en motiu dels 45 anys de la segregació de Deltebre i 
per tant ha arribat el moment i ha complit amb la seva paraula i ens sembla molt 
encertada la ubicació de la imatge dels alcaldes i des d’aquí faig una crida a la 
gent que no hagi vist l’exposició dels 45 anys perquè val la pena, i es veu que hi 
ha un gran treball al darrera i per tant agrair-li que en aquell moment vam ser 
escèptics però ha complit en la seva paraula i per tant val la pena explicar-ho.

Continua el Sr. Alginet i pregunta que voldrien saber que passa amb el carrer 
Guifré el Pilós que no s’acaben les obres, principalment el tram de l’antiga 
farmàcia de Jesús i Maria. Un altre tema recent són les campanes de l’església 
de l’Assumpció, que hem vist alguns comentaris per les xarxes socials. Per tant 
voldríem saber quin procediment ha seguit l’ajuntament d’acord amb les 
ordenances de policia i bon govern que tenim. 

També hem tingut una queixa d’un veí pel que fa a un tema de plusvàlua dient 
que des de l’ajuntament li comenten que hi ha un problema informàtic i això 
comporta no poder fer el canvi de nom. 

I per últim a l’any 2020, l’ajuntament va invitar a tota la Corporació, al sector 
turístic de Riumar a la presentació d’un projecte anomenat “Hamelin”, en el qual 
plantejaven una sèrie d’accions, unes proves pilot pel tema dels mosquits. 
Sabem que aquest programa s’ha acabat i voldríem saber si s’ha pogut fer una 
valoració, si han notat algun efecte al respecte, ja que en aquell moment es va 
presentar com a molt innovador i no hem tingut cap informació.

Contesta el Sr. Alcalde a la menció que ha fet el regidor i portaveu del grup 
municipal d’ERC-MD,  Sr. Joan Alginet pel que fa al tema de la exposició dels 45 
anys, dient que el proper divendres dia 1 de juliol a les 19 hores hi haurà una 
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nova visita guiada per part de la persona que ha creat l’exposició, en aquest cas, 
la Sra. Elena Fabra, tècnica de foment cultural de l’ajuntament de Deltebre.

Continua el Sr. Alcalde per contestar la pregunta feta respecte les campanes de 
l’església de l’Assumpció, dient que tota queixa s’ha de contestar, atès que 
qualsevol ciutadà té dret a ser escoltat. Un altra cosa és que pugui tenir raó o no, 
i en aquest sentit la resposta és que a l’església se li diu que hi ha una ordenança 
amb un mapa acústic que marca uns decibels i que han de validar l’impacte 
acústic de les campanes i la interpretació de l’església és que han de parar les 
campanes i el rellotge i això el mossèn ho va dir a la missa del dissabte i jo mateix 
el diumenge li vaig explicar al mossèn  que en cap cas l’escrit li deia que pari les 
campanes, ni el rellotge. L’escrit és per a que en un moment donat han de 
coordinar que amb el sonòmetre es pugui mirar l’impacte de les campanes 
d’acord amb el mapa acústic. Avui els serveis tècnics s’han posat en contacte 
amb el rector de la parròquia dient-li el mateix per a coordinar-se per fer els 
amidaments i ell mateix ha dit als tècnics que fins que no tingués clar l’impacte 
preferia no tenir les campanes. Aquesta tarda jo mateix li he enviat un escrit, 
demanant-li que tornin a tocar les campanes fins que es facin les comprovacions, 
atès que l’escrit que va rebre no era una denúncia, sinó que se li informava que 
es vol mirar l’impacte acústic real de les campanes d’acord amb el mapa acústic 
municipal.

Continua el Sr. Alcalde dient que pel que fa al projecte “Hamelin” i hem anat 
tenint informació puntual, però com hem canviat diferents cops de regidor, 
demanarem un informe detallat, encara que això no va ser un projecte 
d’implantació sinó que va ser una prova pilot.

Continua el Sr. Castro, tinent d’alcaldia de l’Àrea de #DeltebreTerritori i regidor 
de gestió territorial per contestar la pregunta feta pel regidor i portaveu del grup 
municipal d’ERC-MD, Sr. Joan Alginet, referent a les obres del carrer Guifré el 
Pilós i diu que bàsicament aquest carrer ha tingut el mateix problema que tots 
els altres i és que al juny de l’any 2021, es van demanar uns informes a Endesa 
per saber el procediment a seguir per al soterrament de les línies de baixa tensió 
i aquests informes per diferents problemes interns de Endesa ens van arribar al 
mes de febrer de 2022. L’equip de govern es va reunir amb les empreses de les 
obres per que s’havia de fer un projecte per fer aquest soterrament de línies, 
aquests projectes es van tenir que demanar per part de les empreses que feien 
l’obra i aquests projectes s’envien a Endesa per que faci un “ajustat” i és quan 
diu si el projecte és correcte o no i quan està tota aquesta tramitació es pot 
començar a fer el soterrament de les línies de baixa tensió. En alguns casos les 
empreses han pres la iniciativa i han començat a fer aquesta obra civil una mica 
intuint el que volia Endesa i després s’han fet les modificacions adients i això 
comporta fer molta més obra i en altres casos l’empresa ha decidit esperar i tenir 
el projecte ajustat i tenir-ho tot, com és el cas del Guifré el Pilós. Aquest carrer, 
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es reprendrà l’obra imminentment, atès que Endesa va donar la llicència la 
setmana passada.

Pren la paraula la regidora de equipaments i actes Sra. Carme Franch per 
contestar a la pregunta feta referent als aires del mercat municipal i diu que va 
estar amb el tècnic i aquests aires condicionats funcionen els tres, un altra cosa 
és que ells mateixos en parin un per què són màquines grans i suficients, atès 
que com sabeu l’aire gelat baixa i el calent puja. Segurament que a l’hivern faran 
funcionar els tres aparells. Nosaltres no tenim constància de que hi hagi cap 
anomalia perquè no se’ns ha comunicat.

Pren la paraula el regidor de participació ciutadana Sr. Andreu Curto, en relació 
a l’actualització de l’apartat de grups polítics de la pàgina web de l’ajuntament i 
diu que ho revisaran i ho actualitzaran. Pel que fa a l’actualització del ROM, és 
veritat que ens hem anat retardant perquè volíem fer paral·lelament un reglament 
de participació ciutadana, ens hem anat trobant problemàtiques que finalment 
s’ha anat allargant i a aquestes alçades de mandat ja no és el millor moment per 
donar-li compliment.

Pren la paraula la Tinent d’alcaldia de l’Àrea #DeltebreEficient i regidora 
d’hisenda Sra. Lluïsa Ventura i contesta referent al tema de la plusvàlua dient 
que te raó, atès que no es poden liquidar plusvàlues per un problema de BASE 
que ha d’implementar un nou programa per liquidar les plusvàlues i no acaben. 
Nosaltres fa dos mesos que l’estem reclamant, ens van dir que a final del mes 
de maig el tindríem i farien la formació al personal de l’ajuntament que hagi de 
fer servir aquest programa però s’han retardat un altre mes i el compromís era 
que al final del mes de juny estigui enllestit. No som l’únic ajuntament que es 
troba en aquestes circumstàncies, atès que com hi hagut un canvi normatiu 
BASE no te el programa fet.

Intervé la interventora municipal Sra. Lorena Navarro i informa que el compromís 
va ser que a final del mes de juny estaria aquest programa i ara hem rebut un 
correu dient-nos que en breu el podrem implementar.

Pren la paraula el regidor d’ERC-MD, Sr. Joan Alginet dient que vol fer dos 
reflexions ràpides pel que fa al que ha dit l’alcalde de contestar totes les queixes 
del veïns, per tant li demanem que ens conteste totes les instàncies que tenim 
pendents de resposta. I en relació al carrer Guifré el Pilós, agraïm la informació, 
donat que a nosaltres ens havia arribat una informació d’un conflicte entre 
propietats de veïns per tant li agraeixo l’explicació feta.

El Sr. Alcalde passa la paraula a les dos regidores felicitades per si volen dir 
alguna cosa.
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Pren la paraula la Sra. Anna Giménez per dir que vol agrair el suport donat i 
pensem que Deltebre, havia de formar part si o si al Deltachamber Music 
Festival, d’aquest tipus d’actuació cultural, que aquesta finca de Bombita que 
aglutina molts de sentiments, quan ens van venir a fer aquesta proposta vam 
pensar que aquest lloc és un atractiu. Deltebre ha d’estar en la primera línia amb 
els temes culturals i per part nostra benvingut sigui el que vulgui vindre aquest 
30 de juliol.

Pren la paraula la Sra. Lluïsa Ventura per dir que per part d’ella agraeix les 
felicitacions, no és que ho hagi fet tot sola, sinó que ha estat fet amb tot l’equip 
de govern. Quan vam treure les fotografies va ser perquè vam fer una 
remodelació de l’espai i després havíem de trobar una ubicació que fos idònia i 
ens ha sigut una mica complicat.

Agraïda en nom de tot l’equip de govern, que us  hagi agradat aquesta ubicació 
dels alcaldes que han passat pel municipi de Deltebre, ha quedat molt modern i 
molt bonic, el lloc en principi és aquest, encara que no vol dir que hagi de ser 
sempre aquest, atès que potser itinerant i depèn dels actes que puguin haver ara 
o en futurs mandats. 

Referent a l’exposició dels 45 anys, hem estat preparant-la i també serà itinerant 
i aprofitarem molta part d’aquesta per posar-la en diferents llocs. 

També vull dir que han vingut molts grups escolars a visitar-la i això és important 
perquè altres generacions coneguin la història del nostre municipi. Per tant en 
nom del nostre grup, gràcies per les felicitacions.

No havent més assumptes per a tractar, el Sr. Alcalde aixeca la sessió, de la 
qual, com a secretari acctal. estenc aquesta acta que inclou totes les 
manifestacions i posicionaments que s’han produït en la sessió plenària i que es 
poden reproduir amb l’àudio d’enregistrament de la mateixa i que es farà arribar 
amb suport informàtic als regidors/es si així ho requereixen.

L’Alcalde, El secretari acctal.,

Lluís Soler Panisello David Torres Fabra
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